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Betreft: NVTZ steunt LOC petitie 

 

 

 

 

Geachte heer Laterveer, 

 

De ouderenzorg loopt vast. Het systeem en de huidige organisatievormen werken niet 

voldoende om aan de sterk toenemende zorgvraag te kunnen voldoen. Als NVTZ 

onderschrijven we dat ook en steunen we de LOC petitie om zorg voor en met de 

samenleving in te richten.  

Rol NVTZ 

We zien onze rol om de huidige situatie te veranderen door met de samenleving en de 

zorg- en welzijnsinstellingen de dialoog met de verschillende belanghebbenden aan te 

gaan. Enerzijds door met bewoners te kijken hoe buurten anders ingericht kunnen 

worden en wat hun wensen zijn. Zodat er een gezonde, sociale en prettige 

woonomgeving ontstaat waar mensen meer gaan bewegen, waardoor hun gezondheid 

toeneemt en er een buurt gecreëerd wordt waar burgers meer naar elkaar omkijken. Door 

bewoners meer zeggenschap te geven over de inrichting en behoeften in hun wijk, 

worden de zorg- en welzijnsinstellingen meer ondersteund door deze sociale cohesie. De 

buurtbewoners die hulp nodig hebben, zijn daar bij gebaat. En ook de instellingen die 

minder zorg hoeven te leveren. Anderzijds stimuleert de NVTZ toezichthouders om actief 

de dialoog met de bestuurders hierover aan te gaan en ze te enthousiasmeren deel te 

nemen aan deze gezamenlijke opgave. Als een ieder zijn verantwoordelijkheid neemt, 

geeft dat rust en ruimte aan burgers, cliënten en patiënten, zorg -en welzijnsinstellingen 

en de lokale gemeenten.  

Ontwikkelingen 

De afgelopen jaar hebben we samengewerkt met NLZVE wat heeft geleid tot de 

whitepaper ‘Een houdbare samenleving in 2040’. Dit jaar zullen we deze samenwerking 

voortzetten onder de titel ‘Governance van ecosystemen’. Ook zijn we net zoals de 

NLZVE lid geworden van de Federatie voor Gezondheid, waarin we dit thema open en 

samen met ander partijen uitwerken. Tenslotte is ons jaarthema voor 2024 ‘Toezien in 

samenspel met de samenleving’. We hopen van harte samen met de LOC en anderen in 

dit jaarthema op te kunnen trekken.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Aad Koster 

Bestuursvoorzitter 

 


